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Zápis č. 8 ze zasedání V ědecké rady FŽP UJEP  

ze dne 21. 2. 2012 
 
Účastníci jednání:  
prof. Kula, prof. Vráblíková, prof. Hřebíček, prof. Šoch, doc. Janoš, doc. Blažková, doc. 
Loučka, doc. Slavík, doc. Seják, Ing.Bludská, Ing. Brůna, Ing. Pondělíček, Ing. Richter, 
Ing. Zahálka. 
Omluveni :  
doc. Anděl, prof. Braniš, doc. Halounová, prof. Vyskot, doc. Ritschelová,  
 
Program jednání: 
1.  Zahájení 
2. Rozšíření akreditovaného oboru Ochrana životního prostředí o specializaci „Správa 

chráněných území“  
3. Rozšíření akreditace n.Mgr studia oborů „Odpadové hospodářství“ a „Revitalizace 

krajiny“ o kombinovanou formu studia 
4.  Přehled výzkumných projektů řešených na FŽP   
5.  Informace o průběhu doktorského studia na FŽP   
6.  Výroční zpráva  
7. Dlouhodobý záměr 
8.  Různé 
 
1.  Zahájení jednání 
Děkan FŽP Ing. Richter přivítal přítomné členy vědecké rady a omluvil nepřítomné. Bylo 
připomenuto úmrtí paní prof. M.Hrabánkové, členky VR FŽP. Děkan informoval 
o programu a navrhl následující změny programu:  

- neprojednávat akreditaci oboru Ochrana životního prostředí se specializací „Správa 
chráněných území“,  

- neprojednávat výroční zprávu, ale pouze vybrané body, neboť byla před týdnem 
MŠMT změněna osnova VZ, 

- projednat návrh aktualizace dlouhodobého záměru fakulty na r. 2012. 
Program jednání byl schválen s navrženými změnami. Projednávané materiály obdržela 
VR předem v elektronické podobě. 
 
ad 2. Rozší ření akreditovaného oboru Ochrana životního prost ředí 
o specializaci „Správa chrán ěných území“ 
Uvedený bod byl stažen z jednání, vědecká rada pouze krátce diskutovala potřebnost a 
zaměření nového oboru. Byla zdůrazněna potřeba přesného definování profilu absolventa. 
Dále byla doporučena změna názvu oboru na „Regionální environmentální správa“, což 
lépe vystihuje předpokládané uplatnění absolventů. 
 
ad 3. Rozší ření akreditace n.Mgr studia obor ů „Odpadové hospodá řství“ 
a „Revitalizace krajiny“ o kombinovanou formu studi a 
Ing. Richter představil obsah žádosti o akreditaci, především personální zabezpečení a 
zdůraznil, že se jedná o rozšíření již existujících (akreditovaných) oborů o kombinovanou 
formu. Členové vědecké rady v diskuzi upozornili na nutnost alespoň dílčí modernizace  
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obsahu žádosti, např. témat diplomových prací a doporučili věnovat větší pozornost 
formální úpravě žádosti. Byly rovněž navrženy dílčí úpravy textu: 

• rozšířit cíle studia, 
• SZZ -  1 předmět povinný, 1 předmět PVV 
• Zpřesnit profil absolventa 
• Dbát na úplné a jednotné vyplnění tabulek, vše uložit do jednoho souboru. 

Závěr: Po zapracování připomínek budou žádosti předloženy vědecké radě ke schválení 
per rollam.  
 
ad 4.  Přehled výzkumných projekt ů řešených na FŽP    
Doc. Janoš krátce okomentoval přehled projektů aktuálně řešených na fakultě a poukázal 
na rostoucí význam vědeckovýzkumných a jiných projektů pro financování fakulty. 
Členové vědecké rady doporučili věnovat větší pozornost možnostem získávání grantů 
z mezinárodních programů; této možnosti fakulta zatím využívá jen minimálně. Dále byly 
diskutovány i možnosti a rizika projektů, které nemají výzkumný charakter, viz např. 
projekty z programu OPVK a ERASMUS. 
 
ad 5. Informace o pr ůběhu doktorského studia na FŽP  
Doc. Janoš informoval o průběhu studia studentů přijatých ke studiu v roce 2010 a 2011 a 
dále představil témata disertačních prací pro příští rok. Bylo diskutováno celkové zaměření 
doktorského studijního oboru Environmentální analytická chemie i možnosti akreditace 
dalšího doktorského oboru na FŽP. 
 
ad 6. Projednání vybraných bod ů výro ční zprávy  
Ing. Richter informoval o změnách ve struktuře výroční zprávy – kromě diskutovaných 
tabulek byl jejich okruh rozšířen, především v kapitole 3. Studium. 
 
ad 7. Projednání aktualizace dlouhodobého zám ěru  
Návrh aktualizace dlouhodobého záměru FŽP obdrželi členové vědecké rady předem 
v elektronické podobě. Hlavní teze aktualizace DZ představili Ing. Richter a Ing. Brůna. 
Vědecká rada neměla k předloženému návrhu zásadní připomínky. 
Závěr: Vědecká rada projednala předložený návrh aktualizace dlouhodobého záměru FŽP 
na r. 2012, s obsahem souhlasí. 
 
8. Různé 
Další body do jednání VR nebyly zařazeny. 
 
Po jednání děkan pozval členy VR na společný oběd. 
 
Zapsali: Ing. M. Richter, Ph.D., EUR ING, děkan 
  Doc. Ing. P. Janoš, CSc., proděkan pro vědu 
 
 
 
 


